## 東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 097/24-25

## 自攜裝置(BYOD)計劃 - BYOD 學生簡介會及派發 iPad 事宜

敬啟者:

本年度所有透過學校購買及透過申請資助租借的 iPad 即將到貨,現將於七月八日(星期二)中午 12:00 至下午 1:00 於本校禮堂進行學生簡介會,及向已透過學校購買 iPad 及成功申請由教育局推行的「優質教育基金電子學習撥款計劃—流動電腦裝置及上網支援」(流動裝置資助租借計劃)的學生派發 iPad。

根據本校紀錄, 貴子弟《狀況》。

由於集體訂購時段已過, (1) 未訂購 iPad 及 (2) 未有/未能成功申請流動裝置資助租借計劃 的家長,請於下年度開學前自行購買/預備有關流動裝置,即 iPad 11"(最低要求為第6代)及 電容觸控筆 (e.g. Apple Pencil USB-C),並向學校繳交 \$210 流動裝置管理(MDM)系統費用。安裝 MDM 前的準備工作請參閱《行政通告 065/24-25》。

請於七月七日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與李宏俊老師或劉達志老師聯絡。

此致 中一級家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



\_ 謹啟

二零二五年六月二十七日

東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 097/24-25

自攜裝置(BYOD)計劃 - BYOD 學生簡介會及派發 iPad 事宜

敬覆者:			
本人為	班	學生	之家長,已知悉上述通告之內容,本人:
□ 將自行購買	/準備 iP	ad,現向校方	繳交 \$210 MDM 系統費用。
□ 將自行購買	/準備 iP	ad,先前已於	集體訂購時段繳交 \$210 MDM 系統費用。
□ 已透過校方	訂購 iPad	/已成功申請:	流動電腦裝置支援計劃 (如通告所示)。
此覆 東華三院馬振3	压紀念中母	4	
			家長簽署:
			家長姓名:
二零二五年	月	日	
□ 請以 ✓ 表示所	選項目		

## TWGHs C. Y. Ma Memorial College <u>Administration Circular 097/24-25</u> Bring-Your-Own-Device (BYOD) Scheme – BYOD Student Briefing Seminar and iPad Distribution

27th June 2025

## **Dear Parents**

All iPads purchased through the school and those rented under the subsidy program are arriving soon. A student briefing session will be held on 8th July 2025 (Tuesday) from 12:00 nn to 1:00pm in the school hall. iPads will also be distributed to students who purchased it through the school or successfully applied for the Education Bureau's "Quality Education Fund e-Learning Funding Programme—Provision of Mobile Computer Devices and Internet Services Support " (Mobile Device Rental Scheme).

According to our school record, «Status».

As the order period has passed, parents who (1) did not order an iPad and (2) have not applied for/ failed to apply for the Mobile Device Rental Subsidy Scheme, please purchase/prepare the relevant mobile device before the commencement of the next academic year, which is an iPad 11" (minimum requirement: iPad 6th gen) and a stylus (e.g., Apple Pencil USB-C). You will also need to pay the school a \$210 Mobile Device Management (MDM) system fee. For preparation work before MDM installation, please refer to Administrative Circular 065/24-25.

Please return the signed e-reply slip by 7<sup>th</sup> July 2025 (Monday). Please feel free to contact Mr. Lee Wang Chun or Mr. Lau Tat Chi on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.